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P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XXII/2012 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  27 czerwca  2012 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych. Nieobecny był radny Wojciech 
Rojek. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 
3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 
4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 
6. Maria Chudzik –pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Drezdenku 
7. Izabela Borkowska – Główna Księgowa GZOPO w Zwierzynie 
8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie XXII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Zapoznanie ze zmianami ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami uŜywania 

tytoniu i wyrobów tytoniowych oraz ustawy o Państwowej Inspekcji Sanitarnej. 
7. Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w poszczególnych 

szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Celowego Związku Gmin SG05. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zamknięcie XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie XXII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1300 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  
 
Następnie przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 
XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są 
propozycje odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
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Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy zgłosił wniosek, Ŝeby do porządku obrad wprowadzić 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Celowego Związku Gmin SG05, informując, Ŝe 
poprzednia uchwała w tej sprawie została zakwestionowana przez nadzór wojewody i dlatego 
dzisiaj proponuje wprowadzenie nowego projektu uchwały. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zaproponowała, Ŝeby projekt uchwały 
zaproponowanej przez wójta wprowadzić, jako nr 10 porządku obrad. Następnie stwierdziła, 
Ŝe na sali obrad jest 14 radnych, co stanowi qworum i poddała pod głosowanie zmianę 
porządku obrad. Radni przyjęli jednogłośnie zmieniony porządek  obrad, za przyjęciem 
głosowało 14 radnych. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
              Radny Edward Podsiadło zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokołu z 
poprzedniej sesji Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej 
sprawie nie było. Za przyjęciem wniosku radnego Edward Podsiadło glosowało 14 radnych. 
 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 
przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 
podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 
 
6. Zapoznanie ze zmianami ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami uŜywania 
tytoniu i wyrobów tytoniowych oraz ustawy o Państwowej Inspekcji Sanitarnej. 
 
             Maria Chudzik pracownik Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 
Drezdenku przedstawiła informację, w której zapoznała obecnych na sesji ze zmianami 
ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami uŜywania tytoniu i wyrobów tytoniowych 
oraz ustawy o Państwowej Inspekcji Sanitarnej (materiały w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 6. 
 
7. Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w 
poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 
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          Izabela Borkowska główna księgowa GZOPO w Zwierzynie przedstawiła informację o 
kosztach utrzymania szkół i kształcenia ucznia w poszczególnych szkołach na terenie Gminy 
Zwierzyn za rok 2011, informując, Ŝe koszt utrzymania ucznia w stosunku do 2010r. wzrósł o 
1589,54 złotych, a ilość uczniów zmalała o 9 . (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, z czego wynikają takie dysproporcje w kosztach 
utrzymania świetlic szkolnych w poszczególnych szkołach. 
 
Izabela Borkowska stwierdziła, Ŝe w szkole w Górkach Noteckich są koszty mniejsze z uwagi 
na to, Ŝe nie zatrudnia się tam etatowego nauczyciela, są tam tylko godziny w świetlicy. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy dodając poinformował, Ŝe w Gościmcu jest większy 
koszt utrzymania świetlicy, ze względu na istniejąc tam dowóz dzieci. 
 
Radna Maria Rachańska zapytała, z czego wynika fakt, Ŝe koszt utrzymania ucznia w szkole 
w Gościmcu jest o tyle większy od ucznia w szkole w Zwierzynie. 
 
Izabela Borkowska odpowiedziała, Ŝe wynika to z liczby uczniów w szkole. 
 
Radny Tomasz Pajtel zapytał, jakie nasuwają się wnioski z przedstawionej informacji, do 
kiedy jesteśmy bezpieczni finansowo. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe uczniów w szkołach mamy na około 20 
oddziałów, a u nas jest o wiele więcej tych oddziałów. Im mniej uczniów w oddziale, tym 
koszty większe. Analizując to, stwierdził, Ŝe musimy rozmawiać o tej sytuacji, Ŝeby chociaŜ 
utrzymać koszty związane z utrzymanie ucznia na tym samym poziomie, Ŝeby one się nie 
zwiększyły. Dla nas zagroŜeniem jest spadająca liczba dzieci, zmieniająca się kadra 
nauczycielska i część wakatów przez wiele lat nieobsadzonych. 
 
Izabela Borkowska poinformowała, Ŝe róŜnica pomiędzy subwencją oświatową a budŜetem, 
który potrzebny jest na oświatę w gminie Zwierzyn wynosi 1.729.000 złotych (tyle dokłada 
gmina). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 
 
8. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Maria Rachańska  wnioskowała o: 

- naprawę uszkodzonej studzienki telekomunikacyjnej przy posesji p. Burwan na 
ul.Wojska Polskiego w Zwierzynie, 

-  wykoszenie trawy i usunięcie zakrzaczeń przy posesji p. Sobiś na ul. Wojska 
Polskiego w Zwierzynie (zakręt i nie widać  nadjeŜdŜających z naprzeciwka). 

-  załatanie duŜej dziury na końcu ul. Kościelnej w Zwierzynie (okolice Owczarek), co 
utrudnia skręt w kierunku Zwierzyna, 

- zgłosiła nie świecącą się lampę na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie przy posesji p. 
Wójcik. 

- dokonanie przeglądu drzew przy ul. Wiejskiej w Zwierzynie, gdyŜ jest duŜo suchych 
konarów i gałęzi, które w czasie deszczu i wichur spadają na jezdnię, 
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-  w imieniu mieszkańców gminy prosiła o zorganizowanie takiej zbiórki niesprawnego 
sprzętu AGD, Ŝeby w godzinach popołudniowych dnia poprzedniego wyznaczyć 
miejsce do złoŜenia go, 

-  naprawę chodnika od torów do posesji p. Kuczyńskiej przy ul. Wojska Polskiego w 
Zwierzynie.  

 
Urszula Kruszyna zapytała, co słychać w sprawie uruchomienia przedszkola w budynku po 
Caritas-ie w Zwierzynie, o ile wie to jest zapisanych 20 dzieci, co będzie dalej. 
 
Mirosław Gniewczyński zapytał, czy ogrzewanie nowej biblioteki w Górkach Noteckich 
będzie prowadzone z kotłowni w szkole, czy w ten sposób nie naraŜamy się na kolejne koszty 
i straty ciepła. 
 
Zdzisław Czajka wskazał na: 

- brak trójkąta widoczności na przejeździe kolejowym w Zwierzynie na ulicy Lipowej, 
- zły stan przejazdu kolejowego na ul. Kościelnej w Zwierzynie, 
- pęknięte drzewo przy ul. Kościelnej w Zwierzynie. 

 
Renata Wąsik wskazała na: 

- mostek koło szkoły, na którym dziura między barierką a drogą jest coraz większa, 
- rów koło posesji p. Kubiś, który jest zatamowany przez bobry. 

 
Leokadia Leśniewska: 

- zapytała o termin modernizacji budynku ośrodka zdrowia w Zwierzynie, 
- wskazała potrzebę oczyszczenia rynien na budynkach gminnych, przykładem jest 
    budynek ośrodka zdrowia w Gościmcu, gdzie ostatnie czyszczenie rynien było 2 lata    
    temu, woda przelewa się z nich i cieknie po ścianach (wniosek zgłoszony wyłącznie   
    pisemnie), 
- wnioskowała o zamówienie szuflady na popiół do pieca c.o. w Gościmcu (wniosek 
     zgłoszony wyłącznie pisemnie). 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 
 
9. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Jadwiga Przybyszewska sołtys sołectwa Błotnio wnioskowała o: 

- naprawę dróg gminnych w Błotnie, zadając pytanie, czy moŜe liczyć na to jeszcze w 
     tym roku, 
- wskazała na znak drogowy reklamowy stadniny koni, który na skrzyŜowaniu drogi do 
     Błotna zasłania widoczność pojazdom cięŜarowym i ciągnikom wyjeŜdŜającym na   
     drogę wojewódzką. 

 
Mirosław Wąsik sołtys sołectwa Gościmiec ponownie wnioskował o wymianę okien w sali 
wiejskiej w Gościmcu, gdyŜ podczas deszczu zalewana jest podłoga w pomieszczeniu. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Celowego Związku Gmin SG05. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe na sesji majowej uchwała w tej 
sprawie była podejmowana. Jednak rozstrzygnięcie nadzorcze uchyliło w całości uchwałę. W 
tej sprawie spotkali się prawnicy i poprawili uchybienia a on ze swojej strony prosi o podjęcie 
projektu uchwały w nowej wersji w dniu dzisiejszym. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję, stwierdzając, Ŝe na sali obrad 
jest 14 radnych poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Celowego Związku 
Gmin SG05  pod glosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 radnych (Uchwała Nr XXII/100/2012 w załączeniu do protokołu). 

 
14 .Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi informując, Ŝe:  

- w  miesiącu kwietniu była zbiórka zepsutego sprzętu, nie widzi jednak moŜliwości 
złoŜenia sprzętu dzień wcześniej, gdyŜ zostanie on rozniesiony, 

-  inne wnioski p. Rachańskiej zostaną przekazane organom odpowiedzialnym za 
zadania, 

-  w sprawie przedszkola cały czas się coś dzieje, zgłoszono odpowiednią ilość dzieci, 
teraz trwa analiza kosztów, rozmowy, otrzymaliśmy kilka pytań , na które szykujemy 
odpowiedzi, wszystko idzie w dobrym kierunku, 

-  biblioteka będzie podłączona do szkolnej kotłowni, gdzie uzyskamy oszczędności, 
chociaŜby na niezatrudnianiu palacza, 

-  wnioski odnośnie przejazdów kolejowych zgłoszone zostaną kolei,  

- naprawa mostku koło szkoły wiąŜe się z duŜymi kosztami, zostanie on oczyszczony 
przy okazji mechanicznej konserwacji kanału „Maślanka”, 

-  2 lipca zostanie ogłoszony nabór na wnioski na termomodernizację i wówczas 
zostanie zgłoszony ośrodek zdrowia w Zwierzynie, a 3 lipca spotkam się z firmą, 
która ten wniosek przygotuje, 

-  Błotno na remont dróg musi jeszcze poczekać;, 

-  na wymianę okien moŜe zostać podjęta decyzja najwcześniej po zamknięciu budŜetu 
gminy, wówczas zobaczymy czy znajdą się na to środki. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 
 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe do urzędu wpłynęło 
opracowanie heraldyczno-historyczne herbu i flagi Zwierzyna opracowane przez dr 
Grzegorza Brzustowicza i wystąpiła z propozycją, Ŝeby te materiały przesłać na skrzynki 
radnych, z którymi będą mogli zapoznać się radni przez okres 2 miesięcy, gdyŜ następna sesja 
RG dopiero 29 sierpnia br. (miesiąc lipiec miesiącem urlopowym). JeŜeli będzie problem z 
adresem email, to kopia materiałów będzie dostępna w biurze rady gminy. 
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Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG przedstawił protokół z 
przeprowadzonej kontroli w dniu 26 czerwca 2012 roku w Urzędzie Gminy Zwierzyn w 
zakresie utrzymania dróg wewnętrznych będących w zarządzie gminy na 2012r.  
 
Salę obrad opuścił radny Przemysław Herner. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, Ŝe na sali obrad jest 13 radnych, a  
następnie poddała przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli przez komisję rewizyjną 
pod głosowanie. Radni przyjęli protokół jednogłośnie. Za głosowało 13 radnych. 
 
16.Zamknięcie XXII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1445  zamknęła obrady XXII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r z e w o d n i c z y ł a:       
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 


